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Tomko: 
Interpelácia je na hokejbalové ihrisko. Naši hokejbalisti hrajú I. ligu a niektoré mužstvá tu 
odmietajú prísť odohrať si súťažný zápas, tak hrajú na náhradných plochách v Trebišove. To 
ihrisko asi v blízkej budúcnosti nedostane nový asfaltový povrch, ale zhruba tie najhoršie 
časti, ktoré sú tam narušené, praskliny, najmä tie veci, kde stojí voda, či by sa to nedalo 
opraviť našim infražiaričom. Či fakt by nestačilo to, žeby sa to vyfrezovalo tie poškodené 
miesta a žeby tí naši hokejbalisti mali svoj dôstojný stánok, lebo chodia hrať súťažné zápasy 
domáce, hrajú v Prešove, lebo niektoré družstva tu súťažné prvoligové odmietajú prísť hrať 
kvôli povrchu. Mantinely sa vymenili, to už spĺňa, ale nespĺňa ešte povrch tie podmienky, 
ktoré by mal spĺňať. Tak len taká úvaha, či by sa s tým infra našim žiaričom nedalo skúsiť tie 
poškodené časti povrchu toho ihriska opraviť.  Ešte otázka ešte na ten infražiarič, my ich 
máme dva, jeden je v poriadku kompletný a druhému chýbajú tie komponenty, žeby mohli 
pracovať obidve. Ešte by som sa chcel spýtať, či ten infražiarič môže pracovať aj v zimnom 
období, či potrebuje mať na to ešte aj teplo.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade hokejbalového ihriska opravy prasklín, bolo by dobré, aby sa činovníci 
hokejbalového klubu, pán Lapitka nakontaktovali potom na technické služby na pána Davalu 
a dohodli si termín, kedy k týmto úpravám by malo dôjsť.  
Vzhľadom na to, na tú ďalšiu otázku, ktorú ste predložili používaním infražiariča, áno sú 
používané obidva tak, ako ich majú k dispozícii, samozrejme v závislosti aj od počasia. To 
znamená, aby to počasie bolo také, aby sa infražiarič dal využívať, musí zodpovedať tomu aj 
stav, momentálny stav.  
 
Davala TS: 
Ja len krátko doplním pána primátora. Áno, dá sa využívať v závislosti od počasia do -5 C.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 


